
i]ADA GMINY

[iIETKÓw Protokól Nr III/2014
z sesji Rady Gmi y Mietkółv
z dnia 29 stycznia 2015 r. r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków Helena Ańymowicz słowami
'.ot\łieram Sesję Rady Gminy Mietków',, plzywitała wszystkich zebrarrych, na podstawie listy
obecności shvierdziła quorum i przędsta\'iła porządek obrad z rłplowadzon}mi zmianąmi|

1' otwarcię sesji.
2. Pżyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 1.12.201,4 t.
3' Podjęcie uchwały w sprawie przystą)ięnia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestŻennego w oblębie geodezyjn;.n Wawrzeńczyce w gminie Mietków.
4' Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŹetu gminy na 2015lok.
5' Podjęcie uchwĄ w sprawie przyznania pięrwszęństwa w nab1waniu lokali mieszkalnych dla

najemców.
ó. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody wójtowi na zawarcie kolejnych umó\ł

dzięża\łJ po umowach zawańych na czas oznaczony do 5 lat
7' Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Gminnego ośrodka Pomocy Społęcznęj w

Mietko\ł'ie.
8. Wnioski i interyelacje radnych.
9. Spralły lóŹne'
10. Zamknięcie sesji.

W związku z wprowadzeniem zmian w porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Miętków _
Helena An1 mo wicz zarządziIa gIosor,r an ie rt "prawie j ego prz1jęc ia '

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów ',za',.
Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad,2.

Przewodnicząca Rady stv.ierdziła. że tadli zapozlali się z plotokołem z poprzedniej sęsji Rady
Gminy . Następnie poddała pod głosowańe przyjęcie protokołu'

Głosowało 15 radnych oddano 14 głosów,'za''' 1 głos ,'wstrzymujący się'''
Przewodnicząca stwięrdziła' że protokół został przyjęty przy jednym głosie ,,wstżymującym się,'.

Ad 3.
Uchwała w sprawię przyst@ienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
pźestrzęnnęgo w obrębie geodezyjn1.m Wawrzeńczyce w gminie Mietków

Adam Kozarowicz Wójt Gminy wyjaśnił' że mieszkaniec wawzęńcfyc złożył wniosęk w
sprawie zmiany w miejscowym planie zagospodarowania pżestrzennego wawŻeńczyc.
W:łączyli sięjeszcze irrni właścicieie gruntów. Wójt zaznaczył, że w tym obszaŹe są również
jego grun1y. Poinforrnował, żę zmiana planu odbędzie się bez udziafu finansowego gminy -
koszty Zmiany w m.p.z'p. poniosą wlaścicięlę tych gruntów

W głosowaniu o podjęcię uchwały głosowało 15 radnych oddano 15 głosów ,,za',.
Przewodnicząca stuięrdziła' że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiaDy budżetu gminy na 20 1 5 lok.

Regina ozga Skarbnik Gniny vyjaśniła, że sygnalizowała, iż Zadania rozpoczęte w 2014
roku będądo zapłaty w 2015 r Te zadania to m'in. remont dachu na świetlicy w stróŹy' zakup
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wiary plzystankowęj w Domanicach' zakup 4 lamp solamych międfy starą a nową stacją
kolejową - realizacja zadania z udzialem srodków unijnych . Środki, przeznaczone na te
zadania tj'114 828 zł' spodziewamy się otrz}mać z lamp 56 040 zł' z lozliczenia rcmontu
świellicy w Piławie 48 000 ń. I z tozliczenia dożynek gminnych 10 788 zł. Pozostałe
pieniądze' które brakowałyby proponuje przesunąć z inrrych zadń inwestycyjnych chodzi o
oświętlęnie uliczne _ zwiększamy tamte środki, zeby sfinalizować zadania' którę mamy do
zaplacenia.. stwierdziła, że nie chce angażować środkólv z nadwyżki budżetolvej, bo będzie
znałajej pełną kwotę. kiędy otzyna sprawozdania z urzędów skarbowych i zrobi bilans'
wyjaśniła IóW eż, że w Milinie Fundacja, która prowadziła klubik dziecięcy zrezygnowała' a
fawiązało się Stowarzyszenie Rodziców. W związku z t)m zmienia się zapis w klasyfikacji
budŻetouej. aIe klrotouo nic się nie zmienia'
Następnię pzędstawiła projekt uc}rwaĘ

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów ',za''
P.zewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w spnwie przyznania pierwszeństwa w nab}'\,vaniu lokali mieszkalnych dla najemców.
Projekt uchwały przedsta\ł,ił Andrzej Piehuszka Z-ca Przewodniczącego RG.

- wójt wyjaśnił, że chodzi o mieszkanie zajmowane przez Pństwa Włodzinskich w Mietkowie,
gdzie był Posterunek Policji.

Głosowało 15 radnych oddano 14 głosów ',za',' 1 głos ',\łstrzymujący się,'.
PŹęwodnicząca stwięrdziła, Źe uchwala została podjęta zjednym głosem ',wstzymującym się''.

Ad 6.
Uchwa'ła w sprawie wyrazenia zgody wójtowi na zawarcie kolejnych umólv dzierża\ły po umowach
zar,valtych na czas oznaczony do 3 lat.
Projekt uchwały przędsta\ł,ił Andrzej Pietuszka Z-ca Przewodniczącego RG.

Głosowało 15 ladnych oddano 15 głosów ',za'''
Przęwodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Uchwała w sprawie w)'lażenia zgody wójtowi na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po urnowach
zawartych na czas oznaczony do 5 lat.

_ JeŹy Kuriata _ radny zwlócił uwagę, że tej uchwały nie ma w porządku oblad.
- Przewodnicząca RG stwierdziła, Źe czytała tą uchwałę, była ona omawiana na komisjach .
- Jędnak radni stwierdzili' że w otzymanym ptzez nich porządku obrad, była ujęta tylko

uchwała w sprawie dzierżawy na okres do 3 lat, a uchwała do 5 lat nie była wprowadzona do
porządku obrad'

- Sekrętarz Gminy Ileneusz słoma stwierdził, że Przewodnicząca czlając porządek zamieniła
uch\ł'ały zamiast wp.owadzić dodatkowo uchwałę w sprawie dzięźawy do 5 lat

- w fwiązku z tym PŹewodnicząca RG postawiła wniosek o uzupełnienie porządku obrad o
puŃt 7. Podjęcie uchwĄ wyrażenia zgody Wójtowi na zawarcie kolejnych umów dzieżawy
po umowach zawaftych na czas oznaczony do 5 lat.

Głosowało 1 5 radnych - oddano 1 5 głosów ',za', przyj ęciem wniosku.

Ad 7.
Uchwała w sprawie wyrazenia zgody wójtowi na zawarcie kolejnych umólv dzieżawy po umo.wach
zawańych na czas oznaczony do 5 lat'
Projekt uchwały przedstawił Andrzej Piętruszka _ Z-caPrzęwodlticzącego RG.

Głosowało 15 rądnych _ oddano 13 głosów ',za'', 2 głosy wstzymujące się''
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosóW
(W związku z wprowadzeniem p-ktu 7, znieniła się numeracja następnych punktów.)

Ad 8.
Uchwała w sprawie przyjęcia statutu Gminnego ośIodka Pomocy Społecznej w Mietkowie.
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca RG'

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów.'za,'.
Przęwodnicząca stwieldziłą że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 9.
- Musiałek Ryszard Przew. Komisji Gospodalki i Mienia _ zaprĄat czy na sali są

przedstawiciele Izb Rolniczych.
- Przewodnicząca - odpowiedziała' Źe nie ma ' ale sąna sesje zapraszani.
- Musiałek R. - powiedział, że w gludniu poszła do konsultacji ploponowana ustawa o

melioracji, a tu nikogo z Izb nie ma na sesji oni powirrni dbać o sprawy rolników
Wójt powiedział, że Fzecz}tał ańykuł o tej ustawie. ' Zlikwidowane będzie RZGĘ a uldad
gospodarowania wodami będzie klajowy i samorządowy, tzn' rzęki odra w t}1n Bystzyca i
Wisła będ4 w zarządzie kajorł1m, a pozoslałe rzeki w samorządowym. Zródlo |rnansowania
będzię pochodziło z opodatkowania posiadaczy gruntów, działek.

- Mrrsiałek R. . zwócił się do radnęgo powiatowego _ Stanisława Susło, aby pochwalił się
funkcją którąniejako odziedziczył w Powiecie.

- Stanisław Susło Radny Powiatu Wrocławskiego podziękował za udzielenie głosu i
przęprosił' że nie uczestniczył w poprzedniej sesji ze względów zdrcwotnych.
Przekazał informacje z sesji Rady Powiatu m.in. żę budżęt powiatu zadłużony jęst na ok. 60

mln zt', w tym jęst zaciągnięta pożyczka na budowę siedziby powiatu, obligacje, odmczane
płatności na wykonawstwo drogowe i ime zadłuzenia' w t}1n rcku jest do spłacenia 5 mln zł.,
a pozostałe lozłożone na następne lata. W 2015 I' wydatki wyltoszą 105'5 mln zł'' a dochody
91 mln. zł. . czyli brakrrje do zbilansowania budżefu 14 mln. zł', Planuje się zbilansować
budżęt pvęz sprzędaż obligacji na kwotę 7'6 rr]Ln' z1. oftz sptzedaż majątku na 8 n n' zł. - tj'
terenólv lolnych należących do Tęchnikum Rolniczego w Krzyżowicach i działek i obięktów
na te.enie gmin Długołęka, Katy wr, Sobóka. Zaznaczył, że nie wiadomo ile się uda sprzedaó
działek, poniewaz nie są one uzbrojone przez co tlacą na atrakcyjności.
Poinformował równieŹ, żę na drogi w t)m Ioku pźezlaczonych jest t3 mln. zł., alę to na
zadania Iealizowane z ubiegłego roku _ w Miętkowie nie ma nic zaplanowanego' jedynie
ufupęłnienie. czy poplawa kamieni wzdłuż rowów i utwa.dzenie poboczy. Będą
kontynuowane loboty, gdziejest współudział gnrin m.in. Długołęka i KobieŹyce.
stwieldził, że gdyby utwardzenię poboczy zostało zrobione przed nałożęnięm nakładki, to
miałoby to sens, a obecnie ciężkie samochody deżdżają i kamienie rozsypują się najezdnię
lub do rowu. Będzie utwardzonę smołąna Wiosnę' a1e uważa, że to nięwięlę da.
Na1viązał lównież do u]. Kąteckięj drogi wlotowej do Mietkowa od str Kątów wr.
stwieldził, Źe jest to najbardziej niebezpieczna i najgoĘęj wyglądająca droga w powiecie. Ma
5'5 m szerokości _ przy wymogach drogi porviatowej 7 m i nie ma pobocza' Mimo
wielo]etnięj umowy gminy z powiatem _ gmina w lamach współuczestnictwa zanrrowała Iów
- nie doczekaliśmy się realizacji tej drogi. Poinformował, żę jako ob).watel napisat 2 pisma w
tej splawie do powiatu ' na jedno otrzymał odpowiedź po roku, a na drugię nie otrz}.rnał
odpowiędzi' obecnie zajął się tą sprawą ale najpierw tŻeba uzgodnić z energętyką
p.zesunięcie słupów , a potęm znalęźó pięniądze na realizację' Uwa:ża, żę tam jęst bardfo duże
zagrożenie dla ludzi ijezeli wydarzy się wypadęk, to Zgłosi do prokuratury.
Na zakończęnie w}powiedzi stwieldził, że nie będzie przedstawiał jakie śIodki plzeznaczone
są na sfkolnictwo,, domy dziecka i inne dziedziny.

_ Puewodnrcz4ca zap1tała jak rłygląda sprawa przejęcia dróg przez gminę w Milinie, Ujowie i
Ploszkowicach' które było planowane po naprawieniu ich przez powiat.
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- Susło S' . powiedział, że na sesji Rady Powiatu nie było o tym mowy i obęcnie nie umie na to

planie odpowiedzieć. Wspomniał, że jęst do Zrobienia droga do Dzikowej ' któm już zanika'
niedługo zostaną same dziury.

- Wiśnięwska Mariola _ sołtys wsi Ujów _ zaznaczyła, że w Ujowię teŹ jest drcga powiatowa
do frobienia, na któręj nigdy nie lezał asfalt.

- Przewodnicząca zap1'tała' czy sąjeszczejakieś p},tania. Nie zgłoszono.
Ad 10.
sprawy różne.

- Bm1]ka Anna radna zwróciła się do Wójta w sprawie taczyszczenia rowu przy drodze koło
Pani Makowieckiej oraz dlogi zdewasto\łanej przęz ęnergętykę, która usuwała tam słupy.

- Wójt odpowiedział, że rów będzie \\TczyszczoD) na wiosnę, a w sprawie drogi zniszczonej
pŻez enelgetykę poprosił o odpowiedź Pana J. Flanczyka'

- Fftnczyk IeŻy - Z-ca wójta odpowiedział, ze po inter.wencji sohysa, wystą)ił do firmy, która
te słupy usuwała _ oddzwonili na drugi dzień i stwierdzili' Że wiedzą o tym, ale będą tarn
jeszcze robić i dlatego nie porządkowali tego.

- Korziński Marek sohys wsi Proszkowicę stwierdził, żę W Ploszkowicach został
zrobiony kawałek lowu, postawiony mulek i zap).tał czy dalej będzie ten Iów robiony.
Planował koło siebie sam wyczyścić rów, ale obliczył, że to są bardzo dnż'ę kosńy.

. Bolęcką Jo]anta sołtys wsi Miętków _ poruszyła sprawę drogi do apteki, budpku po byłyrr
ośrodku Zdrowia i bałaganie koło tego budynku, koło Komęxu i dzięrżawionych pawilonóW.
Stwięrdziła' że to wstyd, żeby w środku Mietkowa był 1aki bałagal. Zaznaczyła, że jak istńał
ośrodek Zdrowia, to była osoba , która dbała o porządek i Pani HeleŃa Kardas pomimo
swego .wieku _ 92 |ata sprząta, albo pfosi tzw. ',staczy,' spod sklepu. pracownicy
intenł'encyjni koszą trawę, a Panie dzierŹawiące pawilony w ogóle nie splzątają wspomniała
Iównięż o podjeździe dia niepełnosprawnych _ pod nim losną chwasty i ró\łni€ż jest bałagan'
Wysłuchuje od ludzi z innych miejscowości, że mamy brudno' Uwaza, że należy podjąć jakieś
koki w tej sprawie.
Piebuszka Andrzej Z-ca Przewodniczącego _ w nawią7aniu do wypowiedzi Pani Sohys
poruszył sprawę kontenera PCK'kłódki sąpozr)nvane, pelvnego dnia rzeczy byĘ rozrzucone
na ulicy. Kupił śruby i poprosił Pacułę aby pozakręcał' ale tam juŹ zno\\u jest pełno butelek'
Jest tam człowiek bezdomny - możę jęmu powierzyć porządkowanie tego telenu i
posprzątanie Paniom dzierżawiącym te pawilony. Dodał, żę to świadczy o ich kulturzę
osobistej. Zaproponował, aby wysłać pismo nakazowe, albo na razie proszące.
Borecka J. - przypomniała, że zp]aszała Panu wójtowi, aby punkt pocztowy przenieść do
Urzędu Grniny , do oszklonego pomieszczenia w holrr, a pomieszczenia po poczcię sprzędać'
Tanr jęst osobne 1vejście, są trzy pomieszczenia, łazieŃa - byłoby piękne mieszkanie.

- Brańka A. - w imieniu Pani prowadzącej świetlicę w Domanicach zapytała jak to się stało, że
w poprzednich latach co miesiąc otżym].wała 50 ń na dziŃ.alność, któIe WykoEyst}.wała na
koniec roku. a w tym roku okazało się, żę tych pieniędzy dla niej nie ma
Łącz Ryszdtd _ Z.ca Przewodniczącego _ zwrócił się do radnego powiatowego z prośbą aby
ruszył sprawę studzienki na dtodze ptzy wyjeździe z Maniowa Wielkiego do Wojnarowic,
która jest zawalona i zagraza bezpieczeństwu.
Zwlócił się również do wójta 1v spnwie chodnika na cmentarzu został zlobiony do kzyża, a
luduie pIoszą aby Zlobić go do końca cmentarza tojest ok 25 m.
Ponrsfył takżę sprawę parkingu przy Utzędzie Gminy _ uważa,
drobnym kamieniem' bo po tym b' źle sięjeŹdzi'

- Boręcka J. - zgłosiła, że z pobocza drogi kamienie są rozsypane albo

że należałoby posypać

na posesje przy drodze
albo do rowu L1o to ma sprzątać.

- Susło s' . powiedział, ze zgłaszał to, ale nie bardzo wiedzą co ztym zrobić, bo spryskanie
smołąnic nie da'

- Wójt _ powiedział, że hwają plzygotowania do zrobienia rowów w Proszkowicach wzdhź
drogi gminrrej, nie deklaruje jednak czyszczenia rowów przy drodze powiatowej. Będziemy
się srxmć poprawjac kolejne odcin-ki'
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Jezeli chodzi o bałagan za sklepami, to sprawdzi w umowach, czy właściciele są zobligowani
do utrzymania porządku. Jeżeli tak, to będzie to ęgzekwowane.
Kiedy będąprzyjęci pracownicy interwencyjni, będąlównięż fatrudnieni do porządkowania.
Sprawa likwidacji podesfu przy byłym ośrodku zdrowia jest do dyskusji' poniewa]ż w tym
budynl':u fuŃcjonuje apteka i stomatolog, jest to pŻydatne dla osób niepełnosprawnych.
Bolęcka J' - zgłosiła jeszcze drogę pizy boisku w Miętkowie jest bardzo tozjęi'dżona"
należałoby ją odtwolzyÓ w starych granicach'

- wójt _ odpowiedział, że uzgodnionę przecież było, żę trzęba p|zeciąć tę kzaki, śliwki i
uformować drogę. zadeklalował, żejeśli ktoś się tego podęjmie, to pomoŹe splzętowo.

' Boręcka J. - zobowiązała się' że zorganizuje te place'
- wójt _ odpowiedział radnemu Łączowi R.' żę chodnik na cmentaŹu został zrobiony do

krzyża' bo takie były uzgodnienia i na.azie nięjęst plano\łane robienie dalszego odcinka.
Plac przy Urzędzie Gminy będzie korygowany zostanię pŹewałowany i usypany ftakcją
która zaklinuje kamienie.

- Bolecka J, - zapytałajak to jest ze sfupami postawionymi plzez Pana BiedŹyńskiego.
- Wójt - uważa, że są postawione w pasie drogow1m drogi powiatowej i splawa została

przekazana do Powiatu.
Regina ozga Skarbnik - odpowiedziała Iadnęj A. Brańce, że wyjaśni sprawę pieniędzy dla
świetlicy postaw twórczych w Domanicach' informując, że prał1ykowane było' żę te dlobnę
pieniądze świet1ice otrz1m1wĄ z pieniędzy alkoholo\łych

- Korziński M. - poprosił o przycięcie gałęzi na drodze Proszkowice Milin.
- wójt odpowiedział, żę jest zgoda na wyciŃę kilku drzew i jeżeli nię ma chętnych na

wycięcie' to pomyśli co z tym zlobió. Poinformował, że ZGK w wolnych chwilach zbiera
pobocza, zostało jeszcze wzd]luż kalału spustowęgo od Miętkowa do zapory cała droga Milin-
Proszkowice i w dojeździe do lasu.

- Łatalewicz stanisław _ radny - zwócił się w sprawie pobocza w keruŃu stacji od Dzikowej
- wójt _ odpowiedział, żę tam ttzeba byłoby usunąc spalonę jabłonie i kamienie, ale to jest

droga powiatowa i to jest w gestii powiatu.
- seketa|z poinformował' że jesienią był program, na podstawie ldórego zatudnięni byli

więźniowie i prawdopodobnie będzie ten program i może się uda zaangażowaó kilkunastu
więźniów.
Sekrętan zrł,rócił się do radnych i sottysów aby wypełnili i rozdali mieszkancom antiety
dotyczące planu gospodarki niskoemisyjnej - głównie sposobu ogrzewania mięszkań.

- Na zakończenie sesji Przewodnicząca RG podziękowała soĘsom za ich ciężką 4 letnią placę
i poprosiła wójta o wręczenię sołtysom pamiątkowych statuetek.

- Wójt pogratulował Panu stanisławowi Susło wyboru do Rady Polviatu i zajęcia stanowiska
w Zarządzie Powiatu.
Następnie poinfomował, że twają rłybory sołtysów i rad sołeckich. W tzęch
miejscowościachjuŹ się odbyły _ W Sfuóży, Ujowie i Chwałowię dzisiaj w Wawrzeńczycach.
Pogratulował wyboru Panu Tomaszowi Karmelita - no\łęmu sołtyso\\'j wsi Ujów, który jest
obecny na sesji.
Podziękował sołtysom za 4 lata pracy i stwierdził' że dzięki nim świetlice. place zabaw i inne
miejsca we wsiach wyglądają z roku na rok coraz ładniej.

Następnie wlęczono sołtysom statuetki z okazji zakończenia ich kadencji'

Przewodnicz4ca Rady Gminy _ Helena Arlymowicz zamtnęła sesję słowami:,,Zamykam Sesję Rady
Gminy MieLkóu..
Nagranie Sesji Rady Gminy stanowi załącmik do protokołu _ pł}'ta cD'

Protokołowała
Genowefa Chabzda cząca

R i ny

He ien owicz


